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تالاب انزلی مسموم شد

در پ��ی اج��رای طرح »بایوجمی« توس��ط 
محیط زیس��ت در تالاب انزل��ی، ۱۲ هزار لیتر 
»دی اکس��ید تیتانیوم« وارد تالاب انزلی شده 
اس��ت. به گزارش تسنیم، مس��ؤولان سازمان 
حفاظت محیط زیست با اش��اره به اینکه طرح 
یادش��ده به صورت آزمایش��ی در استخرهای 
پرورش ماهی شیلات اجرا شده است بر بی خطر 
بودن اجرای آزمایشی آن در تالاب انزلی تاکید 
دارند اما کارشناسان معتقدند ورود دی اکسید 
تیتانیوم به تالاب انزلی، پیامدهای جبران ناپذیری 
دارد ک��ه با آزمایش ه��ای کوتاه مدت نمی توان 
برآوردشان کرد. عبدالرضا کرباسی، عضو هیأت 
علمی دانشکده محیط زیس��ت دانشگاه تهران 
که مس��ؤولیت ارزیابی اج��رای طرح بایوجمی 
در استخرهای پرورش ماهی را بر عهده داشته 
اس��ت، اعلام کرد: ذرات ماده بایوجمی ماهیت 
نانو نداش��ته و ش��رکت مجری که نانو صنعت 
پرشیا نام دارد برای موثرتر جلوه دادن این طرح، 
به جای اس��تفاده از عنوان دی اکسید تیتانیوم 
از عنوان نانو دی اکسید تیتانیوم استفاده کرده 
اس��ت. جلال  پوراحمد جکتاج��ی، مدیر گروه 
سم شناس��ی و داروشناسی دانشکده داروسازی 
شهید بهشتی در این باره گفت: تیتانیوم فلزی 
سمی اس��ت و بر س��لامت جانوران و گیاهان 
اثراتی به جا می گذارد که در طولانی مدت قابل 
تشخیص است؛ پرندگانی که از آبزیان این تالاب 
تغذیه می کنند و از همه مهم تر انسان هایی که 
از ماهیان تالاب استفاده می کنند همه بخشی از 
زنجیره غذایی وابسته به تالاب هستند. وی در 
پاس��خ به اینکه آیا نانو نبودن ذرات دی اکسید 
تیتانیوم را می توان به معنای رفع ش��دن خطر 
مس��مومیت در نتیجه ورود این ماده به تالاب 
دانس��ت یا نه، تصریح کرد: ذرات دی اکس��ید 
تیتانی��وم حتی اگر نانو هم نباش��ند، س��می 
هس��تند و می توانند پیامدهای محیط زیستی 
جبران ناپذیری به همراه آورند که سرطان زایی 

یکی از آنهاست.
ماده  شیمیایی، بی خطر است ■

در همی��ن ح��ال مس��عود باقرزاده کریمی، 
سرپرست دفتر حفاظت و احیای تالاب ها با این 
توضیح که همه محیط های آبی از جمله تالاب ها، 
پتانس��یل زیس��ت پالایی دارند، به ایسنا گفت: 
عوامل طبیعی موجود در محیط های آبی، باعث 
غیرفعال شدن آلودگی ها و کاهش خطرات ناشی 
از این آلاینده ها می شوند. همین شرایط در تالاب 
انزلی وجود دارد و به دلیل انباش��ت رس��وبات، 
فرصت زیس��ت پالایی از تالاب گرفته شده است 
که در نتیجه چنین وضعی با انباشت آلاینده ها 
روبه رو هستیم. وی تاکید کرد: رشد انبوه گیاهان 
در تالاب باعث مصرف بالای اکس��یژن آب شده 
که خود باعث کمبود ش��دید اکس��یژن در آب 
تالاب می شود و در نتیجه همین شرایط است که 
اکسیژن تالاب انزلی به صفر رسیده است. باقرزاده 
کریمی اضافه کرد: کمیته نظارت فنی بر اجرای 
این طرح در س��ازمان حفاظت محیط زیست با 
حضور اس��تادانی از دانشگاه های تهران، شریف، 
ش��یراز، کرمانش��اه و گیلان تش��کیل شده که 
بیش��تر متخصصان بر بی خطر بودن این روش 
تاکید می کنند. وی تاکید کرد: مواد مصرفی در 
طرح بایوجیمی از ترکیب 3 ماده پلی س��اکارید، 
الکترولیت و کمپوست طبیعی تشکیل شده که 

هیچ یک از این عناصر آسیب زا نیست.

کارت های ملی قدیمی اعتبار ندارد
س��خنگوی س��ازمان ثبت احوال کشور با 
اش��اره به اینکه همه کارت ه��ای ملی قدیمی 
بدون اعتبار هس��تند، گفت: با کارت های ملی 
قدیمی هیچ خدمتی در دس��تگاه های اجرایی 
به افراد ارائه نمی شود. به گزارش مهر، سیف الله 
ابوترابی در این باره افزود: سازمان ثبت احوال با 
۲۰۰ هزار نقطه در کشور ارتباط آنلاین دارد و 
اس��تعلام هویت افراد انجام می شود. وی اضافه 
ک��رد: از ابت��دای خرداد 98 هم��ه خدمات در 
دس��تگاه های اجرایی کشور فقط با کارت ملی 
هوشمند انجام می شود و افرادی که هنوز کارت 
هوش��مند خود را دریافت نکرده  اند با رس��ید 
کارت هوشمند می توانند خدمت بگیرند. مردم 
می توانند برای ثبت نام کارت به ۱۲ هزار دفتر 
پیش��خوان مراجعه کنند، در غیر این صورت با 
مشکل روبه رو خواهند شد. ابوترابی با اشاره به 
اینکه در حال حاضر برای بیش از ۴۵ میلیون و 
۶۲۵ نفر کارت هوشمند صادر شده است، افزود: 
همچنین یک میلیون و 3 هزار و ۷۷۵ کارت در 
دفاتر پیشخوان و پست از چند سال قبل موجود 
است اما کسی برای دریافت آن مراجعه نکرده 
اس��ت؛ صاحبان این کارت ه��ا می توانند برای 
اط��لاع از اینکه کارت های هوش��مند خود در 
کدام دفتر است به سامانه سازمان ثبت احوال 

مراجعه کنند.

رئیس شورای شهر تهران خبر داد
افزایش 70 درصدی سهم عوارض 

از هزینه ساخت وساز

از هزینه ساخت وس��از  »س��هم عوارض 
و فروش ملک ۷۰ درصد نس��بت به س��ال 
گذش��ته افزایش یافته اس��ت«. به گزارش 
فارس، محس��ن هاش��می، رئیس ش��ورای 
ش��هر ته��ران در جم��ع خبرن��گاران اظهار 
داش��ت: موضوع عوارض ساخت وساز مساله 
بس��یاری از مردم و ارباب رجوع هاست و این 
افراد منتظر قیمت نهایی عوارض بودند. وی 
افزود: ش��هرداری لایحه ای در این زمینه به 
ش��ورای شهر ارائه کرد که کلیات آن با رأی 
اکثریت اعضای ش��ورای ش��هر ب��ه تصویب 
رسید. هاش��می بیان داشت:  99 درصد کار 
در زمینه عوارض انجام شده و برخی مسائل 
به دلیل سوءتفاهم ۲ کمیسیون نهایی نشد 
ک��ه پیش بین��ی می کنیم ت��ا ۱۵ روز آینده 
عوارض جدید در س��ایت مربوطه بارگذاری 
شود. وی تصریح کرد:  بهتر است این پرسش 
را مطرح کنیم که اکنون چند درصد هزینه 
ساخت وساز و فروش ملک مربوط به عوارض 
است که خود در جواب می گویم در گذشته 
این میزان یک درصد بود که وزارت اقتصاد 
و ش��هرداری مصوبه ای داشتند که بر اساس 
دفترچ��ه ارزش معاملاتی ۲ ت��ا ۲/۵ درصد 

است.  
قیم��ت مل��ک در پایتخ��ت ۱۱۲ درصد 
افزایش یافته، بنابرای��ن میزان ۷۰ درصدی 
افزای��ش هزینه ساخت وس��از و فروش ملک 
که مرب��وط به عوارض اس��ت چن��دان زیاد 
نیس��ت. رئیس شورای ش��هر تهران تصریح 
کرد: همه افرادی که درخواس��ت پروانه های 
ساختمانی در سال 98 دارند مشمول قانون 
جدی��د عوارض هس��تند و اگر ش��هروندانی 
قبلا هزینه بیش��تر پرداخت کردند می توانند 
مطالبات شان را دریافت کنند. وی همچنین 
درباره زیست ش��بانه و مخالفت های مجلس 
در این زمینه گفت: مردم هر کاری دل ش��ان 
بخواهد انجام می دهند و این مسأله ربطی به 
ما ندارد. من در ساعت های خاصی می خواهم 

بخوابم و نمی توانم به بقیه بگویم نخوابند. 
وی ادامه داد:  عمر اتوبوس ها در پایتخت 
بالاتر از اس��تاندارد است و ما خبرهای خوبی 
از مناطق ش��هری ته��ران نداریم. می گویند 
مس��افران گاهی ب��ه دلیل خراب��ی اتوبوس 
مجبورن��د پی��اده ش��وند و مدت��ی را ب��رای 
رسیدن اتوبوس دیگر معطل شوند، بنابراین 
از ش��هرداری درخواس��ت داری��م موض��وع 

حمل و نقل عمومی را در اولویت قرار دهد.
وی خاطرنش��ان کرد:  دولت وظیفه خود 
را در زمین��ه حمل و نقل عموم��ی انجام داده 
و ق��رار اس��ت ۱9 ه��زار اتوب��وس در حوزه 
ش��هری و بین شهری در نظر گرفته شود که 
تکلیف آن اکنون روشن شده و شرکت نفت 
تعهداتی داده که از محل صرفه جویی سوخت 
اقداماتی را اجرایی کند. هاشمی در پایان به 
موضوع توس��عه واگن های مترو اشاره کرد و 
گفت: دولت ۲ میلی��ارد یورو به این موضوع 
اختص��اص داده و مناقصه انجام ش��د ولی 3 
مشکل را باید حل کند؛ رفع مسدودی ارزی، 
توج��ه به م��اده ۶۲ و تأمی��ن پیش  پرداخت 

قرارداد.

محیط زیست

گ�روه اجتماعی: قتل یک طلبه همدانی توسط یکی 
از اشرار که تصاویر با سلاح خود را در فضای مجازی 
منتشر کرده بار دیگر لزوم نظارت بر فضای مجازی را 
روشن کرد. این اتفاق حتی رهبری را هم وارد صحنه 
کرد و ایشان دستور پیگیری این موضوع را دادند.  به 
گزارش »وطن امروز«، 3۰ دستگاه اجرایی و فرهنگی 
در کشور عضو شورای عالی فضای مجازی بوده و در 
این زمینه مسؤولیت دارند؛ وظایف این اعضا در قالب 
تولید محتوا، نظارت ب��ر محتوا و برخورد با محتوای 
نامناسب تعریف می شود. اینطور که پیداست با وجود 
اقدامات انجام شده توسط این 3۰ دستگاه آنطور که 
باید و شاید شاهد تغییراتی در فضای مجازی نبودیم. 
سردار وحید مجید، رئیس پلیس فتای ناجا با اشاره 
به آس��یب های فضای مجازی،  اظهار داشت: بعد از 
فرمایشات مقام معظم رهبری پیرامون امنیت فضای  
سایبر بلافاصله در ۱۰ اردیبهشت 98 طرح هایی را در 
ارتباط با عرضه سلاح و مهمات و مروجان خشونت در 
فضای مجازی در دس��تور کار قرار دادیم و به صورت 
شبانه روزی فضای مجازی را رصد کردیم. رئیس پلیس 
فتا تصریح کرد: بالغ بر ۱۲۰۰ تارنما، شبکه اجتماعی 
و پیام رسان  خارجی را مورد رصد عام پلیس فتا قرار 
دادیم. رصد عام دقیق ترین رصد حوزه کشوری است 
به گونه ای که اگر یک نفر تصویری با یک اسلحه بادی 
نیز داش��ته باشد مورد رصد قرار می گیرد. وی گفت: 
از این تعداد ۷۵۰ تارنما مورد بررس��ی قرار گرفت که 
دارای محتوای عمومی و فاقد محتوای مجرمانه مربوط 
به عرضه اس��لحه و مهمات و ترویج خشونت بودند و 
مواردی از قبیل تبلیغات جذب فالوئر و کلاهبرداری را 
در دست داشتند. این مقام عالی پلیس فتا اعلام کرد: 
حدود ۴۰۰ تارنما با محتوای مجرمانه در این ارتباط 
مورد تمرکز قرار گرفت و اقدامات شناس��ایی در این 
باره انجام شد. وی گفت: اقدامات عملیاتی پلیس فتا 
در این باره انجام و تعدادی دستگیری داشتیم. سردار 
مجید خاطرنش��ان کرد: 38 نفر از مروجان خشونت 
شناس��ایی و تحویل دستگاه قضایی ش��دند. وی در 
پاسخ به پرسشی درباره ورود پلیس فتا به کلیپ های 
منتشر ش��ده در مدارس کشور، اظهار داشت: وزارت 

آموزش و پ��رورش ط��ی نام��ه ای از ما درخواس��ت و 
ش��کایتی را در این باره مطرح کرد که پلیس فتا در 
این باره وارد ش��د و پیگیری ه��ای لازم را انجام داد. 
رئیس پلیس فتا تصریح کرد: در مهاباد کلیپی ساخته 
شده بود که توسط پلیس فتای مهاباد پیگیری های 
لازم انجام و نتایج به آموزش و پرورش اعلام ش��د. این 
مقام ارشد پلیس فتا در پاسخ به دیگر پرسشی درباره 
رمزهای یکبار مصرف اعلام کرد: الزامات سندهای پویا 
با همکاری بانک مرکزی و با پیگیری های پلیس فتا 
ابلاغ ش��د و قرار اس��ت طی 3 فاز اجرایی شود. وی 
گفت: نخس��تین فاز اول خرداد باید انجام و رمز های 
پویا جایگزین رمز های ایستا شود. سردار مجید ادامه 
داد: بانک ها همکاری خوبی در این زمینه داش��ته اند 
و زیرس��اخت های لازم را فراه��م کرده اند، البته هم 
اینک اف��راد می توانند به صورت اختیاری از رمز های 
یکبار مصرف استفاده کنند. رئیس پلیس فتای ناجا 
خاطرنش��ان کرد: اجبار رمز های یکبار مصرف از اول 
خرداد بنا به دلایلی از سوی بانک مرکزی متوقف شده 
اس��ت که در حال پیگیری  موضوع هس��تیم. سردار 
مجی��د با بیان اینکه ۲8 درصد جرائم س��ایبری کل 
کش��ور مربوط به تهران بزرگ است، گفت: از ابتدای 
سال ۲۵ هزار وقوع جرم در فضای مجازی داشته ایم 
که آمار کش��فیات ۱۵ هزار پرونده ب��وده و 3 هزار و 
۲۲۷ نفر متهم در این رابطه بازداشت شده اند. سردار 
مجید از  رسیدگی به ۱9۱ پرونده در حوزه قمار هم 
خبر داد و گفت: ۲۶ باند را که درباره پرونده فیشینگ 
فعالیت داش��تند شناسایی و متلاشی کردیم؛ ۴ باند 
در حوزه اس��کریم و کپی کارت نیز شناسایی شد که 
از آنها 3۵۰ کارت کش��ف شد؛ همچنین ۱۰ پرونده 
درباره خرید و فروش س��والات امتحانی و کنکور 98  
مورد رسیدگی قرار گرفت. این مقام ارشد پلیس فتا 
به  یافته های پژوهش ها پرداخت و گفت: از ۷ میلیارد 
و ۶۰۰ میلی��ون  جمعیت کل دنیا، حدود ۴ میلیارد 
و 388 میلی��ون نف��ر کاربر اینترنت هس��تند که در 
کشورهای توسعه یافته این ضریب 8۰، در کشورهای 
در حال توسعه ۴۵ و در کشورهای کمتر توسعه یافته 
۲۵ درصد اس��ت. وی تصریح کرد: بالغ بر ۵ میلیارد 

نفر کاربر موبای��ل و بالغ بر 3 میلیارد 
نفر کاربر شبکه های اجتماعی هستند 
که در کشور جمهوری اسلامی ایران با 
توجه به جمعیت 83 میلیونی، کاربران 

اینترنت ۷3 میلیون نفر هستند.
عدم توجه به گسترش شبکه های  ■

اجتماعی بومی
پاشنه آش��یل در پالایش و بهبود 

فض��ای مج��ازی، ایجاد زمین��ه برای بومی س��ازی 
و اس��تفاده از ش��بکه های اجتماعی داخلی اس��ت؛ 
موضوع��ی ک��ه البته تاکن��ون مغفول بوده اس��ت. 
دس��تگاه های مختلف در س��ال های اخی��ر هرکدام 
به انحای مختلف وظایف خ��ود را در این باره انجام 
نداده اند. نبود قدرت در سیاست گذاری فضای مجازی 
به واسطه نداش��تن قدرت در پلتفرم های شبکه های 
مج��ازی دلیلی ش��ده تا س��ودجویان ه��ر طور که 
می خواهند در این فضا فعالیت کنند. از سوی دیگر از 

س��ال 93 وزارت ارتباطات و فن��اوری اطلاعات قول 
فیلترینگ هوشمند را داده بود که این مهم هیچ گاه 
رخ نداد. در همین رابطه محسنی اژه ای، معاون رئیس 
قوه قضائیه گفته اس��ت: بخش��ی از محتواهای مضر 
شبکه های اجتماعی به صورت هوشمند فیلتر می شود 
اما آن مقدار که انتظار می رفت نیس��ت و در راستای 
بومی کردن این موضوع کار نشد و به طور طبیعی اگر 
اکنون جرائمی در فضای مجازی اتفاق بیفتد، همه 

نظام مسؤول است.

آوای شهر

چهار شنبه   29 خرداد 1398وطن امروز  شماره 2744 

آمارهای رسمی نشان می دهد جرائم فضای مجازی در حال افزایش است

زنگ خطر
 خشونت های سایبری

دیروز از ۱۱۷ دس��تگاه مینی بوس تولید داخل 
و همچنی��ن ۱3 اتوب��وس جدی��د دو کابین که از 
محل عوارض طرح ترافیک خریداری شده، توسط 
شهردار تهران رونمایی شد. همچنین در این مراسم 
تفاهمنامه تولید ۵۰۰ دستگاه مینی بوس داخلی که 
با سرمایه  گذاری بخش خصوصی انجام خواهد شد، 
امضا شد. در حالی که از حدود ۶ هزار دستگاه اتوبوس 
فعال در تهران ۴ هزار دستگاه فرسوده است، دیروز 
با حضور شهردار تهران فقط از ۱3 دستگاه اتوبوس 
جدید رونمایی ش��د. اما تهران در خوشبینانه ترین 
حالت به ۲ هزار دستگاه اتوبوس جدید نیاز دارد. به 
گزارش خبرگزاری ها، پیروز حناچی، شهردار تهران 
در مراسم رونمایی از ناوگان اتوبوسرانی شهر تهران 
از مردم پایتخت بابت ازدحام و ش��لوغی اتوبوس ها 
عذرخواهی کرد. حناچی ادامه داد: حجم تبلیغاتی 
که درباره س��ردوش و کفش در رس��انه می شود از 
پخش گزارش های حمل ونقلی بیشتر است؛ هرچند 
این محصولات تولید داخل است و قابل احترام اما 
از این رفتار تعجب می کنم که چرا حمل ونقل جایی 

بین برنامه های پربازدید ندارد. شهردار تهران با بیان 
اینکه ما از مردم تهران عذرخواهی می کنیم، چرا که 
سرویس حمل ونقل متناسب با حجم درخواست ها 
نیست، افزود: ما حجم تراکم و تجمع در ایستگاه های 
اتوبوس را می بینیم و باید تلاش خود را برای جبران 
این ضعف انجام دهیم. حناچی اضافه کرد: امروز با 
کمک بخش خصوصی توانستیم مینی بوس های نو 
با فیلتر دوده را وارد چرخه کنیم و باید تلاش کنیم 
فیلتر دوده که یک الزام است در داخل کشور تولید 
شود. حناچی همچنین از سیستم هوشمند اعلام 
نام ایس��تگاه در خطوط تندرو رونمایی کرد. در این 
مراسم محسن پورسیدآقایی، معاون شهردار تهران 
از تصمی��م دولت برای پرداخ��ت ۱۴۲هزار دلار به 
بخش خصوصی برای نوس��ازی اتوبوس ها خبر داد. 
وی افزود: حذف مینی بوس از چرخه حمل ونقل در 
سال های اخیر اشتباه بوده و باید مینی بوس ها را به 
شهر برمی گرداندیم. پورسیدآقایی اضافه کرد: ۱۰۰ 
عدد فیلتر دوده خریداری ش��ده و تا قبل از مهرماه 

روی اتوبوس ها نصب خواهد شد.

در ۱۴۰ روز گذش��ته و در راستای 
منطق��ه  پاکس��ازی  عملی��ات 
هرن��دی ۲3 هزار نفر از معت��ادان در این منطقه 
جمع آوری و ساماندهی شدند. به گزارش تسنیم، 
حسین رحیمی، رئیس پلیس تهران در همایش 
مشارکت های مردمی در حوزه اعتیاد اظهار داشت: 
روزی که خواستیم عملیات پاکسازی را در منطقه 
هرندی آغ��از و این منطقه را از حضور معتادان و 
فروش��ندگان مواد مخدر پاک کنیم، جلسه ای را 
برگزار کردیم و در آن جلسه بنده گفتم ما اولین 
دستگاهی نیستیم که موضوع پاکسازی را در این 
منطقه انجام می دهیم و باید چرایی عدم موفقیت 
در این باره مورد توجه قرار بگیرد. فرمانده انتظامی 
تهران بزرگ افزود: موضوع معتادان و فروشندگان 
موادمخ��در در منطقه هرندی موج��ب گلایه و 
شکوائیه رهبری نیز بوده است و این در حالی است 

که بنده تاکید داش��تم قبل از هرگونه کاری باید 
بررسی های لازم درباره اجرای عملیات پاکسازی 
انجام شود و علت اینکه چرا در ۴ دهه نتوانسته ایم 
فضای آلوده در منطقه را پاکس��ازی کنیم مورد 
عنایت قرار بگیرد. رحیمی ادامه داد: در آن جلسه 
بنده تاکید کردم هیچ عملیاتی را انجام نخواهیم 
داد تا عملیات های گذش��ته بررسی و برآوردهای 
اطلاعاتی انجام شود که در همین باره بررسی های 
کوچه به کوچه در منطقه انجام و در ش��عاع ۲۶ 
کیلومتر از محدوده هرندی عملیات پاکسازی با 
موفقیت اجرا شد. وی تصریح کرد: منطقه هرندی 
دارای جمعیت 3۰۰ هزار نفری است؛ با توجه به 

درخواست هایی که در این منطقه وجود داشت و 
محل تجمع معتادان و فروشندگان بود هم اینک 
پاکسازی و به محل تفرجگاه خانواده ها تبدیل شده 
است. رحیمی تصریح کرد: بالغ بر ۱۶ خیابان اصلی 
که بسیاری از کسبه از تردد معتادان و فروشندگان 
موادمخدر گلایه داشتند، پاکسازی شد. در ۱۴۰ 
روز گذشته و در راستای عملیات پاکسازی منطقه 
۲3 هزار نفر از معتادان در این منطقه جمع آوری 
و ساماندهی شدند و این در حالی است که طرح 
پاکسازی معتادان متجاهر در ۴8 ساعت گذشته 
در منطقه فرحزاد نیز آغاز شده است. وی با اشاره 
به اینکه س��ال 98 را س��ال پاکسازی پایتخت از 

لوث معتادان متجاهر نامگذاری می کنیم، گفت: 
امیدواریم دستگاه های مختلف امکانات مناسبی 
را در اختی��ار نیروی انتظامی قرار دهند تا بتوانیم 
به برنامه های خ��ود در حوزه جمع آوری معتادان 
متجاهر ادامه دهیم. وی یادآور شد: البته گلایه ای را 
نیز از دستگاه قضا داریم، چراکه ۲۰ واحد مسکونی 
ک��ه اقدام به فروش موادمخ��در می کردند پلمب 
کرده بودیم اما دوباره با حکم قضایی بازگش��ایی 
شد. وی به فعالیت مراکز DIC و متادون درمانی 
در منطقه هرندی اشاره کرد و گفت: هم اکنون ۱۲ 
مرکز در این بخش فعالند که باید هرچه سریع تر 
جمع آوری شوند. رئیس پلیس تهران همچنین به 
افراد زباله گرد در منطقه هرندی اشاره کرد و گفت: 
بیشتر این افراد معتاد هستند و از شهردار منطقه 
 باب��ت س��اماندهی و جمع آوری آنها درخواس��ت 

کمک می کنیم.

رئیس پلیس تهران اعلام کرد

جمع آوری 23 هزار معتاد از محله هرندی
آژیر

ثبت احوال

رئیس پلیس فتا: 1200 سایت و شبکه اجتماعی 
درباره خرید سلاح و ترویج خشونت رصد شده اند

ورود 13 اتوبوس نو به ناوگان پایتخت


